
Protokół Nr 131
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 11 grudnia 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 815• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty

w Części 2 postępowania o udzielenie zamówienia publicznego,
prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego, którego przedmiotem
jest:
Część 1 - zakup wraz z dostawą wielkoformatowej drukarki tonerowej,
Część 2 - zakup wraz z dostawą macierzy dyskowej.

3. Sprawy różne.

Na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz rozszerzono
porządek obrad w pkt. 2, któremu nadano brzmienie:
,,2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 2 postępowania o udzielenie
zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu
nieograniczonego, którego przedmiotem jest:
Część 1 - zakup wraz z dostawą wielkoformatowej drukarki tonerowej,
Część 2 - zakup wraz z dostawą macierzy dyskowej,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok."
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Ad. 2

a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 2 postępowania o udzielenie
zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu
nieograniczonego, którego przedmiotem jest zakup wraz z dostawą

macierzy dyskowej. Omówiła przedmiotowe postępowanie.

Poinformowała, że wpłynęły trzy oferty, z których z uwagi na zaistniałe

przesłanki niezgodności z ustawą prawo zamówień publicznych Komisja
przetargowa odrzuciła najtańszą ofertę. Zarekomendowała Zarządowi

wybór oferty firmy ncNET Sp. z 0.0. z Kielc za kwotę 64 000 zł brutto.

Zarząd dokonał wyboru oferty złożonej przez firmę ncNET Sp z 0.0.

z Kielc oraz podjął uchwałę Nr 167/2020 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz omówiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany związane są z wnioskami
kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz z realizacją projektu

"Końskie zdrowie". Poddała w wątpliwość zasadność wniosku SOSW
w Baryczy dotyczącego przesunięcia kwoty 38 000 zł z wyżywienia na
dowozy. Uznała, że w/w wniosek wymaga złożenia wyjaśnień.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 168/2020 w przedmiotowej
sprawie.

Ad.3
W sprawach różnych:

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zawnioskował o UJęCIe

w projekcie budżetu na 2021 rok środków na wykonanie węzła

ciepłowniczego. Poinformował, że kosztorys realizacji w/w zadania

zamyka się kwotą 260 000 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że w projekcie
budżetu zabezpieczono na ten cel kwotę 100 000 zł. Brakujące środki

należy założyć w trakcie roku budżetowego.
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• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zawnioskował o wystosowanie
pisma do Wójta Gminy Ruda Maleniecka o dofinansowanie w 2021 roku

przebudowy drogi powiatowej Nr 0417T Wincentów - Nowy Dziebałtów

- Stary Sokołów - Strzęboszów - Dęba - Koliszowy na odcinku 1070 m.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 855 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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